
OBISK PREDSTAVNIKOV JLA V KS POUANE

Vojašnica - sestavni del KS
»Vsl vojakl morajo bltl vključenl v delo krajevne

skupnostl,« Je dejal generalmajor Edvard Pavšlč,
ko Je bll na oblsku v krajevnl skupnostl Poljane.
SkupaJ z njlm sta oblskala krajevno skupnost tudi
polkovnlka Mlrko Šunjara In Dušan LJeševlč In pod-
polkovnlk Borlslav Vučkovlč, val Iz vojašnlce Mar-
šala Tlta, kl ležl na območju krajevne skupnostl
Poljane.

Predstavniki vojske so se
odzvali povabilu družbeno-
političnih organizacij te kra-
jevne skupnosti in obiskali
krajevno skupnost z name-
nom, da se seznanijo z nje-
nim delovanjem, izmenjajo
izkušnje in poglobijo sode-
lovanje. »Za nas je to svoje-
vrstna šola,« je dejal general
Pavšič in poudaril, da je voj-
ska zainteresirana za sodelo-
vanjes krajevno skupnostjo,
zlasti s takšno, kije tako do-

• bro organizirana kot krajev-
na skupnost Poljane.

Predstavniki Poljan so
med pogovorom seznanili
svoje goste tako z organizi-
ranostjo krajevne skupnosti
kot s problematiko, s katero
se srečujejopri svojem vsak-
danjem delu. Med drugim je
tekla beseda tudi o poglobi-
tvi sodelovanja na področju

splošnega ljudskega odpora
in družbene samozaščite.

Živimo v skupnem okolju
in zato najbrž ne bo odveč,
če se tudi problemov loteva-
mo s skupnimi močmi, so
poudarili med pogovorom.
Skupnih zadev pa je veliko.
Gre za skupno urejanje oko-
Ija, urbanistične zadeve,
promet in tudi preskrbo.
Najbrž ni potrebno posebej
omeniti, da so bili lani, ko so
nastopile določene težave v
preskrbi, vojaki tudi potroš-
niki v KS Poljane in da je
bilo potrebno s tem dej-
stvom računati pri založeno-
sti trgovin.

Vsekakor pa ni odveč že-
Ija, da bi pri komiteju za
SLO in DS sodelovali tudi
predstavniki vojašnice. Pa
ne samo zaradi svojih stro-
kovnih izkušenj, ampak tudi

zato, ker je pri izdelavi
obrambnega načrta krajev-
ne skupnosti nujno potreb-
no računati tudi na prisot-
nost velikega števila voja-
kov in na vojašnico kot tako.
Dobrodošla bi bila pomoč
poklicnih vojakov tudi pri
delovanju obrambnih krož-
kov na šolah, saj je uspešno
delo takšnih krožkov tudi
eden od pogojev za pridobi-
vanje mladih za vojaške po-
klice.

Predstavniki JLA so po-
udarili, da na tem področju
sploh ne bi smelo biti pro-
blemovin obljubili vsopod-
poro in pomoč. »Kotpoklic-
ni vojaki moramo pomagati
družbi z vsem svojim stro-
kovnim znanjem, s katerim
razpolagamo. To je tudi ena
naših temeljnih nalog, kerje
obramba skupni cilj nas
vseh,« so poudarili med po-
govorom. Tako naj bi Ijudje
po eni strani dobili širši vpo-
gled na delovanje vojske in
na vojaški poklic, prav tako
pa bi dobili tudi ustrezno
pomoč pri obrambnih pri-
pravah v sami krajevni
skupnosti.
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